

קיבוצים מתחדשים - ביטוח לאומי - רבעון ינואר 2026

ינואר 2026
חוזר מקצועי מספר 10/26

ברבעון הראשון לשנת 2026, חלו שינויים רק בנתוני הדיווח לביטוח לאומי.
אין שינוי בשיעורי דמי הביטוח (בהשוואה לשנה קודמת).

יצוין, כי כל השינויים עודכנו בתוכנת "שירה".

להלן שיעורי דמי הביטוח (כולל ביטוח בריאות) לחברים המדווחים בטופס 102 (בחלוקה לפי הטורים שבטופס):

המבוטחים	השיעור המופחת	השיעור המלא
חברים ומועמדים שמלאו להם 21 שנה וטרם הגיעו לגיל פרישה	8.72%	19.40%
חברים ומועמדים שמלאו להם 21 שנה וטרם הגיעו לגיל פרישה ומקבלים תשלומי ערבות הדדית	4.25% חלק העובד בלבד	11.96% חלק העובד בלבד
חברים ומועמדים בגיל המותנה	8.06%	16.99%
חברים ומועמדים מקבלים קצבת זקנה	0.61%	2.12%
חברים ומועמדים בעלי נכות מלאה 100%	3.84%	
חברים ומועמדים בעלי נכות חלקית	8.06%	16.99%
עקרת בית	פטורה מתשלום דמי ביטוח	
שיעור דמי ביטוח בריאות	3.23%	5.17%
עובד שכיר	4.27%	12.17%
עובד עצמאי	7.7%	18%

יובהר, כי:

- חברים בעצמאות כלכלית אינם מדווחים במסגרת הדיווח החודשי של החברים.
- הסכום הקובע לפריסת שכר נוסף - 1,562 ש"ח (סכום השווה ל-25% משכר המינימום).

להלן נתונים לצורך חישוב דמי ביטוח לאומי:

שכר ממוצע במשק	13,769 ש"ח (מקודם 12,536 ש"ח)
הסכום המופחת	7,703 ש"ח (מקודם 7,522 ש"ח)
מינימום הכנסה לתשלום דמי ביטוח	6,248 ש"ח (ללא שינוי)
הסכום המרבי לתשלום דמי ביטוח	51,910 ש"ח (מקודם 50,695 ש"ח)

בדבר שאלות נוספות ניתן לפנות ל:

עוזי שטנגר: 03-6382861, uzi@britcpa.co.il

אבי סויסה: 03-6382818, avi_s@britcpa.co.il